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Amendments to be included in the Prospectus of the Invesco Funds, SICAV  
 

Please access the shareholder circular by following the link or QR code at the bottom of this letter. The shareholder circular is important 

and requires your immediate attention. If you are in any doubt as to the action you should take, you should seek advice from your 

professional advisor/consultant. 

 

Changes 

 

A. Changes to the Invesco US Structured Equity Fund, the Invesco Emerging Market Structured Equity Fund and Invesco Euro 

Structured Equity Fund (the “Structured Equity Funds”) 

A1. Change of the investment objective and policy of the Structured Equity Funds 

A2. Change of name of the Structured Equity Funds 

B. Changes to the Invesco Global Bond Fund 

B1. Change of the investment objective and policy of the Invesco Global Bond Fund 

B2. Change of name of the Invesco Global Bond Fund 

B3. Change of the method of calculation of the global exposure and update to the expected level of leverage 

C. Changes to Invesco Emerging Markets Innovators Equity Fund 

C1. Change of the investment objective and policy of the Invesco Emerging Markets Innovators Equity Fund 

C2. Change of name of the Invesco Emerging Markets Innovators Equity Fund 

C3. Reduction of the management fee 

D. Change to the Invesco Energy Transition Fund  

E. Change to various Funds to include ESG-based exclusions 

F. Change of the benchmark to calculate the global exposure for the Invesco Global Income Fund and the Invesco Euro 

Corporate Bond Fund 

G. Changes to the Invesco Global High Income Fund 

H. Changes to the Invesco US High Yield Bond Fund 

I. Introduction of Qualified Foreign Investor (“QFI”) as a new channel to access China A shares and/or China onshore bonds 

J. Change to the Invesco Emerging Markets Local Debt Fund 

K. Reduction of the Management Fee for the Invesco Emerging Markets Equity Fund 

L. Updates to the expected level of leverage and/or expected level of usage of total returns swaps of various Funds 

M. Changes to the switching process for the Invesco China Health Care Equity Fund, the Invesco China A-Share Quality Core 

Equity Fund and the Invesco China A-Share Quant Equity Fund (the “China Equity Funds”) 

N. Availability of documents and additional information 

O. Further information 

 

  

 

 

14 September 2021 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
  
 
 
 

 
 
 
 
 
    
   
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

Shareholder circular  

 
 
 

 
 
 
 
 

 Please use the QR code reader on your smartphone to scan. 

 Hard copies of the circular can be provided upon request. Please contact us at +852 3191 8000. 

QR Code Hyperlink 

 

https://www.invesco.com/content/dam/invesco/hk/en/pdf/quicklink/2021/sep/

Shareholder-circular-ESG-EN-14-Sep-2021.pdf 
 

http://www.invesco.com.hk/
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有關景順盧森堡基金系列章程的修訂 

 

請登入本信函底部的連結或二維條碼（QR code），閱覽詳述基金的股東通函。該股東通函乃重要文件，務請即時細閱。若 閣下對應採取的行動有任

何疑問，應諮詢 閣下的專業顧問。 

 

變動 

 

A. 有關景順美國藍籌指標增值基金、Invesco Emerging Market Structured Equity Fund及Invesco Euro Structured Equity Fund （「藍籌指標

增值基金」）的變動 

A1. 有關藍籌指標增值基金的投資目標及政策的變更 

A2. 有關藍籌指標增值基金的名稱的變更 

B. 有關Invesco Global Bond Fund的變動 

C. 有關Invesco Emerging Markets Innovators Equity Fund的變動  

D. 有關景順能源轉型基金的變動 

E. 有關多隻基金以納入基於ESG的排除法的變動 

F. 有關Invesco Global Income Fund及景順歐洲企業債券基金整體風險承擔計算基準的更改  

G. 有關景順環球高收益債券基金的變動  

H. 有關景順美國高收益債券基金的變動 

I. 有關引入合資格境外投資者（「QFI」）作為投資中國A股及／或中國境內債券的新渠道 

J. 有關Invesco Emerging Markets Local Debt Fund的變動 

K. 有關減少景順開發中市場基金的管理費 

L. 有關若干基金更新預期槓桿水平及／或總回報掉期的預期使用程度 

M. 有關景順中國健康護理基金、Invesco China A-Share Quality Core Equity Fund及Invesco China A-Share Quant Equity Fund （「中國股票

基金」）的轉換程序的更改 

N. 文件及補充資料的獲取 

O. 進一步資料 

2021年9月14日 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

股東通函 
 

二維條碼 超連結 

 

https://www.invesco.com/content/dam/invesco/hk/en/pdf/quicklink/2021/sep

/Shareholder-circular-ESG-ZH-14-Sep-2021.pdf 

 

 

 

請使用智能手機的二維條碼讀碼器掃  

如欲索取有關通函的列印本，請致電+852 3191 8000與我們聯絡。 

 

http://www.invesco.com.hk/
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